



南京友朋机电设备有限公司

YOUPENG MECHATRONICS

液压传动 · 流体连接 · 可靠供应

专业液压软管及 流体连接解决方案

专注液压软管、液压接头及软管总成，为工程机械、冶金、注塑、农机、船舶、风电等行业提供稳定可靠的配套零部件。

20+ 年行业积淀

国央企长期合作

多标准接口覆盖

自有扣压与测试



联系电话

(86) 13305180443

邮箱

ypjd-litenth@zohomail.cn

地址

江苏省南京市滨江开发区



关于我们

二十余年专注液压流体连接 · 为国央企提供稳定可靠的配套零部件

南京友朋机电设备有限公司是一家专业从事液压软管、液压接头及流体连接零部件的供应商。二十年来专注服务国有及中央企业（国央企），与众多使用单位建立长期合作，致力于提供品质稳定、交期可控、规格齐全的液压配套产品。

长期服务多家央企及大型国有企业，业务覆盖上海、江苏、安徽等地 —— 以稳定的品质与可靠的交期，赢得广大使用者的肯定与信赖。

20+

年行业服务经验

2000+

常用规格常备库存

500+

合作客户与渠道

48h

常规订单发货时效

核心优势

让我们成为您产线维护与设备配套值得信赖的伙伴

01

品质稳定

主流品牌软管与接头，材质与工艺可控，关键批次可溯源。

02

规格齐全

常用规格常备库存，多标准接口覆盖，减少等待与停机。

03

定制能力

支持非标长度、特殊接口与总成扣压，按需求灵活配套。

04

响应迅速

询价、打样、发货流程精简，常规订单快速交付。

产品中心

以下为典型产品分类，具体规格与品牌可联系我们获取最新目录。



中高压 常备库存

钢丝编织液压软管

符合 EN 853 1SN / 2SN 标准，适用于中高压液压系统，柔韧性好、耐压稳定。



超高压 工程机械

钢丝缠绕液压软管

符合 EN 856 4SP / 4SH 标准，超高压工况首选，适用于工程机械主泵回路。



超高压 大流量

SAE 100R13 缠绕软管

四层 / 六层钢丝缠绕增强，大流量超高压，矿山与冶金主回路首选。



极致高压 重载

SAE 100R15 缠绕软管

较 R13 工作压力再提升约 50%，极端冲击与超大负载工况的终极之选。



大流量 低压大通径

大口径液压软管 DN76 / DN100

公称通径 DN76 (3") 与 DN100 (4") 大口径软管，低压力、大流量输送。



多标准 可定制

液压软管接头

扣压式公制 / 英制 / 美制接头，覆盖 Metric、BSP、NPT、ORFS、JIC 等接口形式。



快速拆装 带压插拔

液压快速接头

平面式 / 螺纹锁紧式快换接头，带压或无菌插拔，便于设备快速拆装与维护。



过渡连接 非标可配

过渡接头 / SAE 法兰

公制 / 英制 / 美制过渡与转换接头、SAE 法兰片，解决不同接口标准之间的可靠连接。



按需定制 压力测试

软管总成 & 扣压加工

按图纸或样品定制软管总成，提供扣压加工与压力测试服务，到手即用。

服务行业

我们的液压配套产品广泛应用于以下领域：



工程机械

挖掘机、装载机、泵车等主机厂配套与维修。



冶金钢铁

钢厂产线液压系统管路及接头，长期服务大型钢企。



注塑设备

注塑机液压回路软管与快速接头替换。



农机装备

收割机、拖拉机等农机液压管路配套。



船舶海工

船用甲板机械、舵机与舱内液压系统的软管与接头配套。



汽车制造

汽车生产线及试验设备液压管路，覆盖装配与检测环节。



矿山机械

矿用卡车、掘进机等井下与地面设备的液压管路配套。



风电新能源

风力发电机组液压变桨与偏航系统软管及接头。

资质与能力

以扎实的能力与规范的管理，支撑长期稳定的配套服务。

20+

二十余年行业积淀

深耕液压流体连接领域，熟悉主流标准与应用工况。

SOE

国企央企长期合作

与多家央企及大型国企建立长期供货合作，口碑可靠。

M

多标准接口覆盖

Metric / BSP / NPT /
ORFS / JIC 等接口形式全面覆盖。

✓

全流程扣压测试

自有扣压与压力测试能力，总成到手即用、可追溯。

ISO

ISO 9001 认证

通过 ISO 9001 质量管理体系认证，配套全流程受控。

ISO

ISO 14001 认证

通过 ISO 14001 环境管理体系认证，绿色合规运营。

ISO

ISO 45001 认证

通过 ISO 45001 职业健康安全管理体系认证。

CNAS

CNAS 国家认可

检测与校准能力获 CNAS 认可，数据可信、可追溯。

IAF

IAF 国际互认

认可结果获 IAF 国际互认 (MLA) 成员互认，证书全球通行。

服务流程

从询价到交付，五步高效配合，让配套更简单。

1

需求沟通

提供工况、规格、数量
与交期要求，快速明确
需求。

2

选型推荐

依据标准与应用推荐软管、接头品牌与方案。

3

打样确认

小批量打样，验证接口
匹配与压力性能。

4

批量生产

按单扣压总成、逐根压力测试，品质可控。

5

交付售后

快速发货，长期稳定供货与售后保障。

客户评价

来自长期合作使用方的真实反馈（匿名）。

“与友朋合作多年，液压软管批次质量稳定，交期从不拖延，是我们产线维护的可靠后盾。”

某大型工程机械制造商 · 采购负责人

“钢厂液压管路改造项目上，他们的总成扣压和测试服务帮我们省了不少停机时间。”

某国有钢铁企业 · 设备主管

“接口标准多、非标件也能量身定制，响应速度快，小批量打样也很配合。”

某注塑设备厂商 · 技术经理

联系我们

联系我们

欢迎来电或留言，获取产品目录与报价。

公司

南京友朋机电设备有限公司

地址

江苏省南京市滨江
开发区

电话

(86)
13305180443

邮箱

ypjd-
litenth@zohomail.cn

南京友朋机电设备有限公司 · 液压软管及流体连接解决方案



**Nanjing Youpeng Mechatronics
Equipment Co., Ltd.**

YOUPENG MECHATRONICS

Hydraulic Transmission · Fluid Connection · Reliable Supply

Professional Hydraulic Hose & Fluid Connection Solutions

Specializing in hydraulic hoses, fittings and hose assemblies, we provide stable and reliable supporting components for construction machinery, metallurgy, injection molding, agriculture, marine, wind power and beyond.

20+ Years of Expertise

Long-term SOE Partners

Multi-standard Coverage

In-house Crimping & Testing



Tel

(86) 13305180443

Email

ypjd-litenth@zohomail.cn

Address

Binjiang Development Zone, Nanjing, Jiangsu



About Us

Two decades in hydraulic fluid connection · reliable components for central SOEs

Nanjing Youpeng Mechatronics Equipment Co., Ltd. is a professional supplier of hydraulic hoses, fittings and fluid-connection components. For over twenty years we have served state-owned and central enterprises (SOEs), building long-term partnerships with many end users and delivering quality-stable, schedule-controlled, full-spec hydraulic components.

A long-term supplier to multiple central enterprises and large SOEs, serving customers across Shanghai, Jiangsu and Anhui — earning trust through stable quality and reliable delivery.

20+

Years of service

2000+

Stocked common
specs

500+

Customers & channels

48h

Standard order lead
time

Core Advantages

Your trusted partner for production-line maintenance and equipment outfitting

01

Stable Quality

Mainstream-brand hoses and fittings with controlled materials and processes; key batches fully traceable.

02

Full Specifications

Common specs in stock, multi-standard interface coverage, minimizing wait time and downtime.

03

Customization

Non-standard lengths, special interfaces and crimped assemblies tailored to your needs.

04

Fast Response

Streamlined quoting, sampling and shipping—standard orders delivered quickly.

Products

Typical product categories below; contact us for the latest full catalogue and brands.



Medium-High

In Stock

Wire Braided Hydraulic Hose

Compliant with EN 853 1SN/2SN, for medium-high pressure systems—flexible and pressure-stable.



Ultra-High

Construction

Wire Spiral Hydraulic Hose

Compliant with EN 856 4SP/4SH, the choice for ultra-high pressure, ideal for machinery main pump circuits.



Ultra-High

High Flow

SAE 100R13 Spiral Hose

Four/six-layer steel wire spiral, high-flow ultra-high pressure—first choice for mining & metallurgy main loops.



Extreme

Heavy Duty

SAE 100R15 Spiral Hose

~50% higher working pressure than R13; the ultimate for extreme shock and overload duty.



High Flow

Large Bore

Large-Bore Hose DN76 / DN100

Nominal bore DN76 (3") and DN100 (4") hoses for low-pressure, high-flow transfer.



Multi-standard

Custom

Hydraulic Hose Fittings

Crimp-style metric/imperial/US fittings covering Metric, BSP, NPT, ORFS, JIC and more.



Quick Connect

Live

Hydraulic Quick Couplings

Flat-face / threaded quick couplings for live or clean break, easing fast changeover and maintenance.



Transition

Non-standard

Adaptors / SAE Flanges

Metric / Imperial / SAE adaptors and conversion fittings, SAE flange plates for reliable connection across standards.



Made to Order

Tested

Hose Assemblies & Crimping

Custom assemblies per drawing or sample, with crimping and pressure testing—ready to use.

Industries Served

Our hydraulic components are widely used across the following fields:



Construction Machinery

OEM and maintenance for excavators, loaders, concrete pumps and more.



Metallurgy & Steel

Hydraulic piping and fittings for steel-plant lines; long-term service to major steel groups.



Injection Molding

Hose and quick-coupling replacement for injection molding machine hydraulic circuits.



Agricultural Machinery

Hydraulic line outfitting for harvesters, tractors and more.



Marine & Offshore

Hoses and fittings for deck machinery, steering gears and onboard hydraulic systems.



Automotive Manufacturing

Hydraulic piping for auto production lines and test rigs, covering assembly and inspection.



Mining Machinery

Hydraulic line outfitting for mining trucks, roadheaders and other surface/underground equipment.



Wind Power & New Energy

Hoses and fittings for wind-turbine hydraulic pitch and yaw systems.

Qualifications & Capabilities

Solid capability and disciplined management underpin our long-term, stable supply.

20+

20+ Years of Expertise

Deep in hydraulic fluid connection, familiar with mainstream standards and duty conditions.

SOE

Long-term SOE Partners

Long-term supply partnerships with multiple central enterprises and large SOEs—reliable reputation.

M

Multi-standard Coverage

Full coverage of Metric / BSP / NPT / ORFS / JIC interfaces.



Full-process Crimp & Test

In-house crimping and pressure testing; assemblies ready to use and traceable.

ISO

ISO 9001 Certified

Certified to ISO 9001 Quality Management System; full process controlled.

ISO

ISO 14001 Certified

Certified to ISO 14001 Environmental Management System; green, compliant operation.

ISO

ISO 45001 Certified

Certified to ISO 45001 Occupational Health & Safety Management System.

CNAS

CNAS Accreditation

Testing and calibration capability accredited by CNAS—credible, traceable data.

IAF

IAF Mutual Recognition

Results recognized under IAF MLA—certificates valid worldwide.

Service Process

Five efficient steps from inquiry to delivery, making sourcing simpler.

1

Consultation

Share duty, specs, quantity and lead time for a quick, clear brief.

2

Selection

Recommend hose, fitting brands and solutions by standard and application.

3

Sampling

Small-batch samples to verify interface fit and pressure performance.

4

Production

Crimp assemblies per order, pressure-test each—quality controlled.

5

Delivery & Support

Fast shipping with long-term stable supply and after-sales.

Testimonials

Real feedback from long-term partner users (anonymous).

"We've partnered with Youpeng for years—batch quality of hydraulic hoses is stable and delivery never slips; a reliable backbone for our line maintenance."

Procurement Lead, a major construction machinery maker

"On our steel-plant hydraulic retrofit, their crimping and testing service saved us significant downtime."

Equipment Supervisor, a state-owned steel enterprise

"Broad interface standards and even non-standard parts customized; fast response and very cooperative on small-batch sampling."

Technical Manager, an injection molding equipment maker

Contact Us

Contact Us

Call or message us for the product catalogue and a quotation.

Company

**Nanjing Youpeng
Mechatronics
Equipment Co.,
Ltd.**

Address

**Binjiang
Development
Zone, Nanjing,
Jiangsu**

Phone

**(86)
13305180443**

Email

**ypjd-
litenth@zohomail.cn**